
BR.0041-2/10
Protokół Nr II/10

z obrad II Sesji rady Powiatu Wysokomazowieckiego IV kadencji
w dniu 22 grudnia 2010 roku

w sali konferencyjnej Starostwa Powiatowego w Wysokiem Mazowieckiem

pod przewodnictwem Doroty Łapiak przewodniczącego rady
protokołowała Joanna Brulińska pracownik starostwa. 

W posiedzeniu udział  wzięli  radni  powiatu wysokomazowieckiego oraz zaproszeni  goście
(listy obecności w załączeniu). 
Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z I Sesji Rady Powiatu Wysokomazowieckiego IV kadencji.
4.  Sprawozdanie Starosty z wykonania uchwał i działalności Zarządu pomiędzy sesjami.
5. Informacja dotycząca pracy administracji starostwa powiatowego. 
6. Rozpatrzenie projektów uchwał i przyjęcie uchwał w sprawie:

a) powołania Komisji Rewizyjnej, 
b) powołania  Komisji  Rozwoju,  Promocji  i  Finansów  i  ustalenia  przedmiotu  jej

działania, 
c) powołania Komisji Ochrony Zdrowia i Spraw Społecznych i ustalenia przedmiotu

jej działania, 
d) powołania Komisji Oświaty, Kultury i Sportu i ustalenia przedmiotu jej działania,
e) powołania  Komisji  Rolnictwa,  Rozwoju  Obszarów  Wiejskich  i  Porządku

Publicznego i ustalenia przedmiotu jej działania, 
f) zmian w budżecie powiatu na 2010 rok, 
g) ustalenia wynagrodzenia dla Starosty Wysokomazowieckiego.    

7. Interpelacje i zapytania radnych. 
8. Sprawy rożne.
9. Zamknięcie obrad. 

Ad.1). 
Przewodniczący rady Dorota Łapiak o godz. 1205 otworzyła obrady II Sesji Rady Powiatu
Wysokomazowieckiego  IV  kadencji  w  dniu  22  grudnia  2010  roku.  Powitała  przybyłych
radnych rady powiatu wysokomazowieckiego oraz zaproszonych gości  (listy  obecności  w
załączeniu). Następnie poinformowała, iż na podstawie listy obecności w sesji uczestniczy 18
radnych co stanowi qworum przy którym rada może obradować i podejmować prawomocne
uchwały  (nieobecny  na  sesji:  radny  Stefan  Brzozowski)-  tym  samym  stwierdziła
prawomocność obrad.   

Ad.2). 
Przewodniczący rady poinformowała, iż kolejny punkt to przyjęcie porządku obrad II sesji
rady powiatu. Zapytała czy są uwagi lub propozycje zmian do przedłożonego porządku.
Starosta zaproponował wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie diet
dla  radnych Rady Powiatu Wysokomazowieckiego jako punkt  6a.  Ponadto jako punkt 6i-
projekt uchwały w sprawie zwolnienia z opłat osób obowiązanych do ubiegania się o wydanie
nowego  prawa  jazdy  oraz  nowego  dowodu  rejestracyjnego  pojazdu  z  powodu  zmiany
administracyjnej DRUK NR 9. Dodał, iż dotyczy to gminy Czyżew, które od dnia 1 stycznia
stanie się miastem. 
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Przewodnicząca rady zapytała czy są inne propozycje zmian do porządku obrad.  Innych
zmian nie  zgłoszono. Zaproponowała przegłosowanie wniosku zgłoszonego przez Starostę
polegającego na wprowadzeniu do porządku obrad punktu 6a- rozpatrzenie projektu uchwały
i  przyjęcie  uchwały  w sprawie  diet  dla  Radnych Rady  Powiatu  Wysokomazowieckiego  i
przyjecie punktu 6i- przyjęcia uchwały w sprawie zwolnienia z opłat osób obowiązanych do
ubiegania się o wydanie nowego prawa jazdy oraz nowego dowodu rejestracyjnego pojazdu z
powodu  zmiany  administracyjnej.  Za  przyjęciem  zmian  opowiedziało  się  18  radnych,
przeciw-0, wstrzymało się od głosu 0 radnych. Wniosek został przyjęty jednogłośnie. 
Następnie odczytała porządek posiedzenia obrad sesji wraz z przyjętymi zmianami: 
1. Otwarcie sesji. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z I Sesji Rady Powiatu Wysokomazowieckiego IV kadencji.
4. Sprawozdanie Starosty z wykonania uchwał i działalności Zarządu pomiędzy sesjami. 
5. Informacja dotycząca pracy administracji starostwa powiatowego. 
6. Rozpatrzenie projektów uchwał i przyjęcie uchwał w sprawie:

a) diet dla radnych Rady powiatu Wysokomazowieckiego,  
b) powołania Komisji Rewizyjnej, 
c) powołania Komisji Rozwoju, Promocji i Finansów i ustalenia przedmiotu jej działania, 
d) powołania Komisji Ochrony Zdrowia i Spraw Społecznych i ustalenia przedmiotu jej

działania, 
e) powołania Komisji Oświaty, Kultury i Sportu i ustalenia przedmiotu jej działania,
f) powołania Komisji Rolnictwa, Rozwoju Obszarów Wiejskich i Porządku Publicznego i

ustalenia przedmiotu jej działania, 
g) zmian w budżecie powiatu na 2010 rok, 
h) ustalenia wynagrodzenia dla Starosty Wysokomazowieckiego,
i) zwolnienia  z  opłat  osób obowiązanych do  ubiegania  się  o  wydanie  nowego  prawa

jazdy  oraz  nowego  dowodu  rejestracyjnego  pojazdu  z  powodu  zmiany
administracyjnej.     

7. Interpelacje i zapytania radnych. 
8. Sprawy rożne.
9. Zamknięcie obrad. 
i zaproponowała głosowanie. Za przyjęciem porządku obrad opowiedziało się 18 radnych,
przeciw-0,  wstrzymało  się  od  głosu  0  radnych.  Porządek  II  Sesji  Rady  Powiatu
Wysokomazowieckiego IV kadencji został przyjęty jednogłośnie.  
(o godz. 1217 na obrady sesji przybył radny Stefan Brzozowski). 

Ad.3). 
Przewodnicząca rady poinformowała, iż kolejny punkt to przyjęcie protokołu z I Sesji Rady
Powiatu Wysokomazowieckiego IV kadencji. Poinformowała, iż protokół z poprzedniej sesji
był i jest możliwy do wglądu w biurze rady na 7 dni przed sesja. Postawiła wniosek dotyczący
przyjęcia protokołu I sesji rady powiatu bez odczytywania.  Następnie zapytała czy są inne
wnioski?  Innych  wniosków  nie  zgłoszono.  Zaproponowała  głosowanie.  Za  przyjęciem
protokołu opowiedziało się 19 radnych, przeciw-0, wstrzymało się od głosu 0. Protokół z I
sesji rady powiatu wysokomazowieckiego IV kadencji został przyjęty jednogłośnie. 

Ad.4). 
Przewodnicząca  rady poinformowała,  iż  kolejny  punkt  porządku  obrad  to  sprawozdanie
Starosty z wykonania uchwał i działalności Zarządu pomiędzy sesjami. 
Starosta przedstawił  sprawozdanie  z  wykonania uchwał  i  działalności  Zarządu pomiędzy
sesjami (materiał w załączeniu). 
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Przewodnicząca rady zapytała  czy są  pytania do  Starosty w związku z przedstawionym
sprawozdaniem. Pytań nie zgłoszono. 

Ad.5). 
Jolanta  Wyszyńska  sekretarz  powiatu przedstawiła  informację  dotycząca  pracy
administracji starostwa powiatowego (materiał w załączeniu DRUK NR 8). 
Przewodnicząca rady zapytała czy są pytania w związku z przedstawioną informacją. Pytań
nie zgłoszono. 

Ad.6). 
Przewodnicząca  rady poinformowała,  iż  kolejny  punkt  porządku  obrad  to  rozpatrzenie
projektów uchwał i przyjecie uchwal w sprawie:

a) diet dla radnych Rady Powiatu Wysokomazowieckiego
o przedstawienie wniosku odnośnie diet poprosiła Starostę.
Starosta przedstawił  propozycje diet  dla  radnych oraz innych osób pełniących funkcje w
radzie, które kształtowałyby się w sposób następujący: 
- radny- 850 zł;    
- przewodniczący rady w wysokości 100% maksymalnego limitu ustalonego zgodnie z art. 21
ust.5a ustawy o samorządzie powiatowym z dnia 5 czerwca 1998 roku;
- nieetatowy członek zarządu- 1600 zł;
- wiceprzewodniczący rady- 1400 zł;
- przewodniczący komisji stałej- 1000 zł. 
Przewodnicząca rady zapytała czy są pytania do przedstawionego projektu uchwały? 
Radny Stefan Brzozowski stwierdził, iż jesteśmy obecnie w kryzysie i nie widać możliwości
wyjścia  z  niego,  więc  podwyższanie  diet  za  funkcjonowanie  w  radzie  uważa  za
nieuzasadnione. Dodał, iż jest jeszcze drugi powiat a mianowicie powiaty nie są zbyt dobrze
postrzegane  przez  obecny  rząd  i  należy  liczyć  się  z  ich  likwidacją  w  przyszłości.  Jeśli
ustalimy sobie wynagrodzenia w zbyt wygórowanej wysokości będzie to też dodatkowym
argumentem do likwidacji powiatów. Jeżeli chodzi o sprawę zaproponowanych kwot to nie
bardzo widzi uzasadnienie tak dużego zróżnicowania między podstawowa dietą a kwotami
zaproponowanymi  dla  osób  pełniących  funkcję  w radzie.  Biorąc  to  wszystko  pod uwagę
zgłosił  wniosek   aby  zachować  diety  w  takich  wysokościach  jakie  były  w  poprzedniej
kadencji.
Przewodnicząca rady zapytała czy są inne wnioski? 
Starosta stwierdził, iż nie należy popadać w demagogię. Przypomniał, że biorąc pod uwagę
niektóre gminy z terenu powiatu to w porównaniu do powiatu na funkcjonowanie rady wydaje
się  zdecydowanie  więcej.  Ponadto  obowiązujące  diety  funkcjonują  od  8  lat  i  straszenie
likwidacjami powiatów ze względu na diety radnych jest to karkołomną zbieżnością. Ponadto
jeżeli ktoś nie zgadza się z wysokością diet to jest zapis §5 umożliwiający przekazania części
lub całości diety na wskazany przez radnego cel. 
Przewodnicząca rady zapytała, czy ktoś jeszcze chciałby zabrać głos?
Radny Stefan Brzozowski adwocem do Starosty- jak się używa słowa demagogia to trzeba
wiedzieć jakie znaczenie ma to słowo, ponieważ w swojej wypowiedzi używał argumentów, a
nie  żadnej  demagogii.  Nie  jest  żadnym  argumentem  demagogicznym,  że  zsumowanie
wydatków wszystkich powiatów w Polsce da as rządowi w czasie kryzysu do likwidacji- to
jest podstawa jest to jeden z argumentów. Dodał, iż w dyskusji używa argumentów, natomiast
starosta mówi, żeby mówić. Ponadto stwierdził, iż nie powiedział ani słowa, że podwyżka dla
członków zarządu jest zbyt wysoka- bo nie jest. Natomiast powiedział, iż chodzi mu o osoby
funkcyjne  w  radzie.  Poprosił,  aby  starosta  w  przyszłości  nie  używał  manipulujących
sformułowań w swoich wypowiedziach.   
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Przewodnicząca rady stwierdziła, iż każdy z radnych ma prawo do wypowiedzenia swoich
opinii i przypomniała, że radny nie jest od tego aby oceniać radnego a do wypowiedzenia
swojego zdania. Następnie zapytała czy są inne wnioski? Innych wniosków nie zgłoszono.
Stwierdziła,  iż  nie  będzie  poddawała  pod głosowanie  wniosków oddzielnie.  Jeżeli  ktoś  z
radnych  zagłosuje  za  przyjęciem  uchwały  zaproponowanej  przez  Starostę  to  znaczy,  że
głosuje  za  zmianami.  Jeżeli  ktoś  zagłosuje  za  odrzuceniem uchwały  –  czyli  przeciw-  to
znaczy, że głosuje za winsokiem zgłoszonym przez radnego Brzozowskiego. W związku z
powyższym odczytała projekt uchwały i zaproponowała głosowanie. Za przyjęciem uchwały
opowiedziało  się  17  radnych,  przeciw-2,  wstrzymało  się  od  głosu  0  radnych.  
Uchwała Nr II/5/10 w sprawie diet dla radnych Rady Powiatu Wysokomazowieckiego została
przyjęta większością głosów. 

b) powołania Komisji Rewizyjnej. 
Przewodnicząca  rady przypomniała,  iż  zgodnie  z  §42  statutu  powiatu  rada  powiatu
kontroluje działalność zarządu powiatu oraz powiatowych jednostek organizacyjnych. W tym
celu  powołuje  komisję  rewizyjną.  W  skład  komisji  rewizyjnej  wchodzą  radni,  w  tym
przedstawiciele  wszystkich  klubów,  z  wyjątkiem  radnych  pełniących  funkcję
przewodniczącego, wiceprzewodniczących rady oraz radnych będącymi członkami zarządu.
Praca  komisji  rewizyjnej  kieruje  jej  przewodniczący.  Wobec  powyższego  rada  powiatu
wybiera  przewodniczącego  oraz  4  członków  komisji  rewizyjnej,  w  tym  zastępcę
przewodniczącego i sekretarza komisji  w głosowaniu jawnym zwykłą większością głosów.
Poinformowała,  iż  ze  zgłoszonych  propozycji  i  wyrażenia  woli  przez  radnych  do  składu
komisji rewizyjnej wytypowane zostały następujące osoby:
- Stanisław Kuźmiński, Stanisław Sławomir Grabowski, Jan Stanisław Piętka, Kazimierz Jan
Wysocki,  Zbigniew  Piszczatowski.  Następnie  zapytała  czy  zgłoszeni  kandydaci  wyrażają
zgodę  na  pracę  w  komisji  rewizyjnej.  Wszyscy  kandydaci  wyrazili  zgodę.  Poprosiła  o
zgłoszenie propozycji na przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. 
Radny Jan Stanisław Pięta- na przewodniczącego komisji rewizyjnej zgłosił kandydaturę
radnego Stanisława Kuźmińskiego. 
Przewodnicząca rady zapytała czy są inne propozycje.  Innych propozycji  nie  zgłoszono.
Następnie  poprosiła  o  zgłoszenie  kandydatury  na  zastępcę  przewodniczącego  komisji
rewizyjnej. 
Radny Kazimierz Jan Wysocki zgłosił kandydaturę radnego Stanisława Grabowskiego na
zastępcę przewodniczącego komisji rewizyjnej. 
Przewodnicząca rady zapytała czy są inne propozycje.  Innych propozycji  nie  zgłoszono.
Poprosiła o zgłoszenie kandydatury na sekretarza komisji rewizyjnej. 
Starosta zaproponował na sekretarza komisji rewizyjnej radnego Jana Stanisława Piętkę. 
Przewodnicząca rady odczytała projekt uchwały w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej
wraz ze składem komisji i zaproponowała głosowanie. Za przyjęciem uchwały opowiedziało
się 18 radnych, przeciw-0, wstrzymało się od głosu 0 radnych. 
Uchwała Nr II/6/10 została przez radę powiatu podjęta jednogłośnie.  
    

c) powołania  Komisji  Rozwoju,  Promocji  i  Finansów  i  ustalenia  przedmiotu  jej
działania.

Przewodnicząca rady przypomniała, iż zgodnie z §50 propozycje składu osobowego komisji
oraz  zmian  w  składzie  przedstawia  przewodniczący  rady  na  wniosek  zainteresowanych
radnych, klubów radnych lub komisji. Rada dokonuje wyboru członków komisji w liczbie od
5 do  9  w głosowaniu  jawnym zwykłą  większością  głosów.  Poinformowała,  iż  do  składu
komisji Rozwoju, Promocji i Finansów wytypowani zostali następujący radni:            
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-  Paweł  Śliwowski,  Marek  Skarżyński,  Ryszard  Grodzki,  Marian  Leszczyński,  Stanisław
Kuźmiński, Stanisław Olędzki, Bogdan Zieliński. Następnie zapytała, czy wymienieni radni
wyrażają zgodę pracy w w/w komisji. Wszyscy wytypowani radni wyrazili zgodę na pracę w
komisji. Poprosiła o zgłoszenie kandydata na przewodniczącego komisji Rozwoju, Promocji i
Finansów. 
Starosta  zgłosił  kandydaturę  radnego Pawła  Śliwowskiego  na  przewodniczącego  Komisji
Rozwoju, Promocji i Finansów. 
Przewodnicząca rady zapytała radnego Śliwowskiego czy wyraża zgodę na kandydowanie.
Radny  Śliwowski  wyraził  zgodę.  Następnie  zapytała  czy  są  inne  propozycje.  Innych
propozycji  nie  zgłoszono.  Poprosiła  o  zgłoszenie  kandydatury  na  wiceprzewodniczącego
komisji Rozwoju, Promocji i Finansów. 
Radny Stanisław Kuźmiński na wiceprzewodniczącego komisji zgłosił kandydaturę radnego
Marka Skarżyńskiego. 
Przewodnicząca rady zapytała radnego Skarżyńskiego czy wyraża zgodę na kandydowanie.
Radny Skarżyński  wyraził  zgodę. Zapytała czy są inne propozycje.  Innych propozycji  nie
zgłoszono.  Następnie  odczytała  projekt  uchwały  w  sprawie  powołania  Komisji  Rozwoju,
Promocji  i  Finansów i ustalenia przedmiotu jej  działania i  zaproponowała głosowanie. Za
przyjęciem uchwały  opowiedziało  się  17  radnych,  przeciw-0,  wstrzymało  się  od  głosu  0
radnych. 
Uchwała Nr II/7/10 została przez rade powiatu przyjęta jednogłośnie. 

d) powołania Komisji ochrony Zdrowia i Spraw Społecznych i ustalenia przedmiotu jej
działania 

Przewodnicząca  rady poinformowała,  iż  do  składu  Komisji  Ochrony  Zdrowia  i  Spraw
Społecznych zgłoszeni zostali  następujący radni:- Jan Stanisław Piętka, Leszek Mężyński,
Leszek  Gruchała,  Marian  Leszczyński,  Stanisław  Waldemar  Kikolski,  Elżbieta
Trzeszczkowska,  Marek  Skarżyński,  Zapytała,  czy  wszyscy  wytypowani  radni  wyrażają
zgodę  na  pracę  w  w/w  komisji.  Wszyscy  wytypowani  radni  wyrazili  zgodę.  Następnie
poprosiła o zgłoszenie kandydatury na przewodniczącego komisji.    
Radny Marian Leszczyński na przewodniczącego komisji zgłosił kandydaturę radnego Jana
Stanisława Piętki. 
Przewodnicząca  rady zapytała,  czy  radny  Jan  Stanisław  Piętka  wyraża  zgodę  na
kandydowanie na przewodniczącego komisji.   Radny Jan Stanisław Piętka wyraził  zgodę.
Zapytała czy są inne kandydatury. Innych kandydatur nie zgłoszono. Następnie poprosiła o
zgłoszenie kandydatury na wiceprzewodniczącego komisji. 
Wicestarosta  na  wiceprzewodniczącego  komisji  Ochrony  Zdrowia  i  Spraw  Społecznych
zgłosił kandydaturę radnego Leszka Mężyńskiego. 
Przewodnicząca rady zapytała, czy radny Leszek Mężyński wyraża zgodę na kandydowanie
na wiceprzewodniczącego komisji.  Radny Leszek Mężyński wyraził zgodę. Zapytała czy są
inne kandydatury. Innych kandydatur nie zgłoszono. Następnie odczytała projekt uchwały w
sprawie powołania Komisji Ochrony Zdrowia i Spraw Społecznych oraz ustalenia przedmiotu
jej  działania  i  zaproponowała  głosowanie.  Za  przyjęciem  uchwały  opowiedziało  się  19
radnych, przeciw-0, wstrzymało się od głosu 0 radnych. 
Uchwała Nr II/8/10 została przez radę powiatu podjęta jednogłośnie. 

e) powołania Komisji Oświaty, Kultury i Sportu i ustalenia przedmiotu jej działania 
Przewodnicząca  rady poinformowała,  iż  do  składu  Komisji  Oświaty,  Kultury  i  Sportu
zgłoszeni zostali następujący radni: Zbigniew Piszczatowski, Kazimierz Wysocki, Stanisław
Grabowski,  Waldemar  Kikolski,  Dariusz  Sikorski,  Elżbieta  Trzeszczkowska,  Stefan
Brzozowski, Jerzy Pakieła. Zapytała, czy wszyscy wytypowani radni wyrażają zgodę na pracę
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w w/w komisji. Wszyscy wytypowani radni wyrazili zgodę. Następnie poprosiła o zgłoszenie
kandydatury na przewodniczącego komisji.   
Radny  Stanisław  Grabowski na  przewodniczącego  komisji  zgłosił  kandydaturę  radnej
Elżbiety Trzeszczkowskiej.
Radny  Waldemar  Kikolski na  przewodniczącego  komisji  zgłosił  kandydaturę  radnego
Zbigniewa Piszczatowskiego. 
Przewodnicząca rady zapytała czy są inne propozycje.  Innych propozycji  nie  zgłoszono.
Następnie zapytała czy zgłoszeni kandydaci na przewodniczącego komisji Oświaty, Kultury i
Sportu  wyrażają  zgodę  na  kandydowanie.  Zgłoszeni  kandydaci  czyli:  Elżbieta
Trzeszczkowska i Zbigniew Piszczatowski wyrazili zgodę.  Stwierdziła, iż zostały zgłoszone
dwie  kandydatury  wobec  czego  należy  przeprowadzić  głosowanie.  Jako  pierwszy  został
przegłosowany  wniosek  radnego  Grabowskiego-  aby  przewodniczącym  komisji  Oświaty,
Kultury i sportu została radna Elżbieta Trzeszczkowska. Za wnioskiem opowiedziało się 2
radnych.  Następnie  zaproponowała  przegłosowanie  wniosku  radnego  Kikolskiego  aby
przewodniczącym komisji został radny Zbigniew Piszczatowski- za wnioskiem opowiedziało
się15  radnych.  Stwierdziła,  iż  w  wyniku  głosowania  większością  głosów  na
przewodniczącego  komisji  Oświaty,  Kultury  i  Sportu  wybrany  został  radny  Zbigniew
Piszczatowski. Następnie poprosiła o zgłaszanie kandydatur na wiceprzewodniczącego w/w
komisji. 
Radny Stanisław Grabowski na wiceprzewodniczącego komisji zgłosił kandydaturę radnej
Elżbiety Trzeszczkowskiej.
Przewodnicząca rady zapytała czy są inne propozycje?
Starosta zgłosił  kandydaturę  radnego  Kazimierza  Wysockiego  na  wiceprzewodniczącego
komisji Oświaty, Kultury i Sportu. 
Przewodnicząca rady zapytała czy są inne propozycje.  Innych propozycji  nie  zgłoszono.
Zapytała  radną  Elżbietę  Trzeszczkowską  czy  wyraża  zgodę  na  kandydowanie.  Radna
Trzeszczkowska  nie  wyraziła  zgody  na  kandydowanie.  Następnie  zapytała  radnego
Wysockiego czy wyraża zgodę na kandydowanie. Radny Wysocki wyraził zgodę. Stwierdziła,
iż  w  sytuacji  gdy  radna  Trzeszczkowska  nie  wyraziła  zgody  na  kandydowanie
wiceprzewodniczącym komisji Oświaty, Kultury i Sportu zostaje radny Kazimierz Wysocki.
Następnie  odczytała  projekt  uchwały  wraz  z  zaproponowanym  składem  komisji  i
zaproponowała glosowanie. Za przyjęciem uchwały opowiedziało się 19 radnych, przeciw-0,
wstrzymało się od głosu 0. 
Uchwała Nr II/9/10 została przez radę powiatu podjęta jednogłośnie.    

f) Powołania Komisji Rolnictwa, Rozwoju Obszarów Wiejskich i Porządku Publicznego i
ustalenia przedmiotu jej działania

Przewodnicząca rady poinformowała, iż do składu Komisji Rolnictwa, Rozwoju Obszarów
Wiejskich i  Porządku Publicznego zgłoszeni  zostali  następujący radni:  Stanisław Olędzki,
Dariusz  Sikorski,  Stefan  Brzozowski,  Leszek  Gruchała,  Paweł  Śliwowski.  Zapytała,  czy
wszyscy wytypowani radni wyrażają zgodę na pracę w w/w komisji. Wszyscy wytypowani
radni  wyrazili  zgodę.  Następnie poprosiła  o zgłoszenie kandydatury na przewodniczącego
komisji.   
Wicestarosta na  przewodniczącego  komisji  zgłosił  kandydaturę  radnego  Stanisława
Olędzkiego. 
Przewodnicząca rady zapytała, czy radny Stanisław Olędzki wyraża zgodę na kandydowanie
na przewodniczącego komisji.  Radny Stanisław Olędzki wyraził zgodę.  Zapytała czy są inne
kandydatury. Innych kandydatur nie zgłoszono. Następnie poprosiła o zgłoszenie kandydatury
na wiceprzewodniczącego komisji. 
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Radny  Paweł  Śliwowski na  wiceprzewodniczącego  komisji  zgłosił  kandydaturę  radnego
Dariusza Sikorskiego. 
Przewodnicząca rady zapytała, czy radny Dariusz Sikorski wyraża zgodę na kandydowanie
na wiceprzewodniczącego komisji.  Radny Dariusz Sikorski wyraził zgodę.  Zapytała czy są
inne  kandydatury.  Innych  kandydatur  nie  zgłoszono.  Odczytała  projekt  uchwały  wraz  z
zaproponowanym  składem  komisji  i  zaproponowała  glosowanie.  Za  przyjęciem  uchwały
opowiedziało się 18 radnych, przeciw-0, wstrzymało się od głosu 0. 
Uchwała Nr II/10/10 została przez radę powiatu podjęta jednogłośnie. 

g) zmian w budżecie powiatu na 2010 rok
Starosta omówił projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie powiatu na 2010 rok. 
Przewodnicząca  rady zapytała  czy  są  pytania  w  związku  z  przedstawionym  projektem
uchwały? 
Radny  Stanisław  Grabowski zapytał,  jakie  koszty  poniesie  powiat,  miasto  Czyżew  i
mieszkańcy przy zmianie nazwy miejscowości? 
Starosta odpowiedział,  że  sprawy dotyczące Czyżewa i  koszty  z  nimi związane  zostaną
omówione  w  momencie  podejmowania  stosowanej  uchwały.  Ponadto  zwiększone  opłaty
komunikacyjne dotyczą roku 2011 a obecnie omawiamy zmiany w budżecie na rok obecny. 
Przewodnicząca rady zapytała czy są inne pytania. Innych pytań nie zgłoszono. Odczytała
projekt  uchwały i  zaproponowała głosowanie.  Za przyjęciem uchwały opowiedziało się19
radnych, przeciw-0, wstrzymało się od głosu-0. 
Uchwała Nr II/11/10 została przez radę powiatu podjęta jednogłośnie. 

h) ustalenia wynagrodzenia Starosty Wysokomazowieckiego
Przewodnicząca rady poinformowała, iż zgodnie z art.12 pkt 2 ustawy z dnia 5 czerwca
1998 r. o samorządzie powiatowym  w związku z wyborem Starosty konieczne jest ustalenia
wynagrodzenia  za  pracę.  Wypełniając  ten  obowiązek  zaproponowała  następujące
wynagrodzenie miesięczne w skład którego wchodzi: wynagrodzenie zasadnicze w kwocie
6000 zł (dotychczas 5900 zł),  dodatek funkcyjny w kwocie 2100 zł (dotychczas 1900 zł),
dodatek specjalny w wysokości 40% wynagrodzenia zasadniczego i dodatku funkcyjnego tj.
3240 zł ( dotychczas 3120 zł). Ogółem dotychczas kwota brutto wynosiła 11.982 zł, natomiast
po przyjęciu przez radę zaproponowanych powyżej kwot wynagrodzenie to będzie wynosić
brutto 12428 zł, co stanowi 4% wzrost. Zapytała czy przedstawiona przez nią propozycja jest
do  przyjęcia  czy  są  inne  propozycje  lub  wnioski.  Innych  propozycji  i  wniosków  nie
zgłoszono. Odczytała projekt uchwały wraz z zaproponowanymi kwotami i zaproponowała
głosowanie. Za przyjęciem uchwały opowiedziało się 18 radnych, przeciw-0, wstrzymał się
od głosu 1 radny. 
Uchwała  Nr  II/12/10  została  przez  radę  powiatu  przyjęta  przy  układzie  głosów:  18-za,
przeciw-0, wstrzymujących-1.

i) zwolnienia z opłat osób obowiązanych do ubiegania się o wydanie nowego prawa
jazdy  oraz  nowego  dowodu  rejestracyjnego  pojazdu  z  powodu  zmiany
administracyjnej

Starosta poinformował, iż wpłynęło do niego oraz do przewodniczącej rady powiatu pismo
od Wójta gminy Czyżew Osada następującej treści: „ Z przyjemnością pragnę powiadomić, iż
nasza miejscowość Czyżew- Osada na mocy rozporządzenia rady Ministrów z dnia 27 lipca
2010r.  w  sprawie  ustalenia  granic  i  nazw  gmin  oraz  siedzib  ich  władz,  ustalenia  granic
niektórych miast oraz nadania niektórym miejscowościom statusu miasta z dniem 1 stycznia
2011 r. po wielu latach odzyskuje dawną nazwę Czyżew, a także nadane przez Króla Augusta
III  prawa  miejskie.  Dla  naszych  mieszkańców  oprócz  więzi  historycznej  i  prestiżowego
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charakteru  zmiany  te  wiążą  się  z  pewnymi  utrudnieniami  i  kosztami.  Jedne  z  nich
spowodowane  są  koniecznością  wymiany  praw  jazdy  i  dowodów  rejestracyjnych.  Biorąc
powyższe pod uwagę zwracam się z prośbą w oparciu o art. 79b i art.98 a ustawy- Prawo o
ruchu drogowym o zwolnienie z opłat osób ubiegających się wymianę w/w dokumentów, w
związku  ze  zmianą  administracyjną  jaką  jest  zmiana  nazwy naszej  miejscowości.  Pragnę
nadmienić, iż pomoc taka byłaby przejawem dużego wsparcia dla mieszkańców i wkładem
powiatu w tworzenie historii naszej miejscowości i gminy”. Dodał, iż jeżeli chodzi o prawa
jazdy to zobowiązane do wymiany będą tylko te osoby, które mieszkają w Czyżewie- Osada.
Jeżeli  chodzi  o  dowody  rejestracyjne  to  wymiana  ta  dotyczy  wszystkich  mieszkańców z
terenu  całej  gminy  Czyżew-  Osada.  Ponadto  dodał,  iż  zostanie  zawarte  stosowne
porozumienie  z  gmina  Czyżew  Osada  w  sprawie  refundacji  kosztów  poniesionych  przez
powiat  wysokomazowiecki  w  związku  z  wymianą  dowodów  rejestracyjnych  tj.  opłaty
ewidencyjnej  oraz  wyprodukowania  i  dostarczenia  dokumentów  komunikacyjnych:
spersonalizowanych blankietów dowodów rejestracyjnych oraz nalepek legalizacyjnych do
dowodów rejestracyjnych i na tablice rejestracyjne. 
Przewodnicząca rady zapytała czy są pytania do przedstawionego projektu uchwały? Pytań i
uwag nie zgłoszono. Odczytała projekt uchwały i zaproponowała glosowanie. Za przyjęciem
uchwały opowiedziało się 17 radnych, przeciw-0, wstrzymał się od głosu 1 radny. 
Uchwała  Nr  II/13/10  została  przez  radę  powiatu  podjęta  przy  układzie  głosów:  za-17,
przeciw-0, wstrzymującym się 1. 

Ad.7). 
Przewodnicząca  rady poinformowała,  iż  kolejny  punkt  porządku  obrad  to  interpelacje  i
zapytania radnych. Zapytała czy radni mają do zgłoszenia interpelacje bądź zapytania? 
Radny  Stanisław  Grabowski zgłosił  dwie  sprawy  dotyczące  szpitala:  pierwsza  dotyczy
rehabilitacji  chorych  po  urazach,  druga  przychodni  dla  dzieci.  Stwierdził,  iż  nie  rozumie
posunięcia  dotyczącego  zmniejszenia  liczy  godzin  pracy  przychodni  rehabilitacyjnej  z
godziny 1800 do 1500 przy tej samej liczbie osób pracujących. Ponadto stwierdził, iż w szpitalu
było kiedyś 3 lekarzy dziecięcych, a obecnie nie ma żadnego lekarza, który przyjmowałby
dzieci,  a  wszystkie  sprawy obecnie  załatwiają  lekarze  rodzinni.  Stwierdził,  iż  finanse  są
finansami, ale może warto do niektórych spraw dołożyć. Poprosił, aby zgłoszone przez niego
sprawy uwzględnić i próbować  zrealizować od nowego roku.  
Przewodnicząca  rady stwierdziła,  iż  zgłoszone  przez  radnego  sprawy  są  istotne  dla
funkcjonowania  powiatu  i  zgodnie  ze  statutem interpelacje  składa  się  na  piśmie.  Wobec
powyższego poprosiła, aby radny Grabowski swoje interpelacje złożył na piśmie w Biurze
Rady i Zarządu Powiatu. Następnie zapytała czy są inne interpelacje lub zapytania radnych.
Innych interpelacji i zapytań nie zgłoszono. 

Ad.8). 
Przewodnicząca  rady poinformowała,  iż  kolejny  punkt  porządku  obrad  sesji  to  sprawy
różne. Zapytała czy ktoś chciałby zabrać głos? 
Anna Bogucka Wójt Gminy Czyżew- Osada w imieniu własnym, przewodniczącego rady
oraz  mieszkańców gminy złożyła  podziękowania radnym za  podjęcie  uchwały  dotyczącej
zwolnienia z dużej części opłat za prawa jazdy oraz dowody rejestracyjne. Poinformowała, iż
od  1  stycznia  2011  roku  zmieni  się  nie  tylko  status  miejscowości  ale  również  nazwa
miejscowości, która jest nazwą historyczną.  
Starosta  w imieniu zarządu powiatu  i  przewodniczącej  rady powiatu  zaprosił  wszystkich
radnych oraz zaproszonych gości na wspólne coroczne spotkanie opłatkowe z pracownikami
starostwa  powiatowego,  które  odbędzie  się  po  zakończeniu  obrad  II  Sesji  Rady  Powiatu
Wysokomazowieckiego.        
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Przewodnicząca rady stwierdziła, iż wyczerpany został porządek obrad sesji i o godzinie
1419 dokonała zamknięcia obrad II Sesji Rady Powiatu Wysokomazowieckiego IV kadencji  
w dniu 22 grudnia 2010 roku. 

Przewodniczący Rady
Dorota Łapiak
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